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Jarosław Wiśniewski
Radny Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

Interpelacja

                                                                                         Sz. P. Jacek Żurawski
Burmistrz Miasta
Kowalewo Pomorskie

za pośrednictwem

                                                                                                Sz. P. Marcin Dunajski
Przewodniczący Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

W odpowiedzi na liczne zapytania mieszkańców miejscowości przylegających do drogi 
wojewódzkiej  nr  649,  zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  informację  dotyczącą  planów 
kontynuacji przebudowy tejże trasy.

Dotychczasowe  prace  modernizacyjne  objęły  odcinek  od  miejscowości  Pluskowęsy, 
włączając w to również wieś Mirakowo, znajdujące się na terenie gminy Chełmża. Niemniej 
jednak nadal w pilnej potrzebie gruntownej naprawy pozostaje fragment drogi prowadzący od 
Kiełbasina do Sierakowa.

Obecny stan tej części drogi wojewódzkiej nr 649 budzi poważne obawy w zakresie 
bezpieczeństwa ruchu drogowego. Zarówno kierowcy, jak i inni użytkownicy drogi zgłaszają 
liczne problemy związane z jej niewystarczającymi parametrami technicznymi, co znacząco 
wpływa  na  komfort  i  bezpieczeństwo  podróży.  W  szczególności  degradacja  obejmuje 
podbudowę,  pobocza  oraz  nawierzchnię  drogi,  co  stanowi  bezpośrednie  zagrożenie  dla 
użytkowników.

Dodatkowo warto  zaznaczyć,  że  droga  ta  znajduje  się  w bezpośrednim sąsiedztwie 
kopalń  kruszywa  oraz  pełni  funkcję  strategicznego  połączenia  dla  zakładu  przetwórstwa 
buraka  cukrowego  w  Chełmży.  Wzmożony  ruch  ciężkich  pojazdów  transportowych 
przyczynia się do szybkiego pogarszania jej stanu technicznego.

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące 
pytania:

1. Czy  władze  województwa  planują  kontynuację  przebudowy  drogi 
wojewódzkiej nr 649 na odcinku Kiełbasin – Sierakowo?

2. Jeśli tak, to jaki jest przewidywany harmonogram realizacji tego zadania?

3. Czy w budżecie województwa przewidziano środki finansowe na ten cel?

4. Jakie  działania  doraźne  planowane  są  w  celu  poprawy  bezpieczeństwa 
użytkowników drogi na wskazanym odcinku?

Z uwagi na duże znaczenie tej drogi dla mieszkańców oraz przedsiębiorców regionu, 
uprzejmie proszę o priorytetowe potraktowanie tej sprawy oraz o udzielenie odpowiedzi w 
możliwie najkrótszym terminie.

Z wyrazami szacunku,

                                                               /-/ Jarosław Wiśniewski


